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П Р О Т О К О Л 

№ 45 
 

от  заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 26.04.2011г. 
 

Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 
Начало: 09.30 часа. 
Край:     10.59 часа. 
Днес на 26.04.2011 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  
В работата взеха участие 13 /тринадесет /, от избрани 13 /тринадесет/ общински 
съветници. 
Отсъстващи: няма 
На заседанието присъстваха още:  Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, 
Таня Тодорова Андреева – Административен секретар на Община Хайредин, Иван 
Бешировски – кмет на с. Рогозен, Атанас Атанасов – кмет на с. Манастирище, Светлин 
Цветков – кмет на с. Бързина, Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни 
дейности” в Община Хайредин, Валентин Петров – гл. счетоводител в Община Хайредин. 
 
Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС Хайредин, 
в заседателната зала на общински съвет  Хайредин на 26.04.2011 г. 
                  От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 
тринадесет / общински съветници присъстват 10 / десет  /  общински съветници. 
                  Г – н В. Александров: Уважаеми господин Кмет,  Уважаеми Общински съветници, 
Уважаема г- жо Административен секретар,   Уважаеми  кметове на кметства,  госпожи  и 
господа и всички присъстващи в залата! 
                С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 
необходими материали за настоящата сесия. Постоянните комисии се проведоха по представения 
проект за дневен ред.                   
                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин попита има ли други 
предложения и допълнения към така представения проект за дневен ред? 
                 Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „Контрол на решенията” предложи 
да бъде допълнен дневния ред с последна точка шеста, с предложение за попълване на  
комисията по „ Конфликт на интереси”, като бъде избран трети член. 
                След направеното допълнение от г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по 
„Контрол на решенията” г –н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави дневния 
ред на гласуване с направеното предложение за допълнение. 
 

дневен ред: 
                 

1.Отчет за работата на общинска администрация за състоянието, стопанисването 
и управлението на ОПФ за 2010 г. 
                                                               Докл.  Таня Андреева – Административен секретар 
 
2. Отчет за работата на Народните читалища функциониращи на територията на 
общината за 2010 г., Хайредин, Михайлово, Манастирище и Рогозен. 
 
                                                                Докл. секретарите на читалищата в Хайредин,   
                                                                Михайлово, Манастирище и Рогозен 



 2 

3. Годишен оперативен план за изпълнение на Общинската стратегия за развитие 
на социалните услуги за деца и възрастни 2011 г., в община Хайредин. 
 
                                                                Докл. Ирина Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни  
                                                                дейности”в Община Хайредин 
4. Докладни 
4.1 Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: 
Актуализация на бюджета на Община Хайредин за 2011 г., за капиталовите 
разходи на основание чл., 10, ал. 1 от ЗДБРБ и чл., 8, ал. 1 от ПМС № 
334/29.12.2010 г. 
                                                               Докл. Радослав Стойков – Кмет на Община  
                                                               Хайредин 
 
5.Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение на   
социално слаби граждани от общината за месец  април  на  2011 г. 
 
                                                                     Докл. Нино Братанов – Председател на ПК   
                                                               по „Социални дейности”. 
 
6. Предложение за попълване на комисията по „Конфликт на интереси” от г – жа     
    Галина Здравкова – общински съветник и Председател на ПК по „Контрол на   
    решенията” при ОбС Хайредин. 
 
7.  Питания, изказвания и предложения на граждани. 
 

                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  - 8/В. Александров,Г. Здравкова, Н.   
                                                                                  Братанов, П. Кременски, Б.Замфиров  
                                                                               А.Стефанов, Бл. Божков, Г. Кръстев/ 

“ПРОТИВ”     -  НЯМА 
                                                          “ВЪЗД.СЕ” -      2 /Кожухарски,  Христов/       

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА  
Г – н Петър Попов, г –жа Искра Гиздова и г – н Цветомир Кръстев – общински 

съветници -  отсъстват! 
 

По т. 1 от дневния ред:  Отчет за работата на общинска администрация за  
                                           състоянието, стопанисването и управлението на ОПФ за   
                                           2010 г. 
 
                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 
на Председателите на ПК. 
                Г – н Петър Кременски – Председател на ПК по „ТСУ”: Тази точка бе 
разгледана на заседанието на 20.04.2011 г., по „ТСУ” и станаха  доста сериозни  и 
задълбочени дебати. Информацията е добре подготвена, но комисията имаше 
желание за по – подробен анализ.  
               Г – н Нино Братанов – Председател на ПК по „ Социални дейности”: 
Комисията разгледа представения материал от г –жа Таня Андреева – 
Административен секретар на община Хайредин и предлага на ОбС да бъде приета.  
Предлага да бъдат взети мерки, относно разораването на пасищата в с. Михайлово и 
бъдат наложени най – строги санкции.  
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Г – н Петър Попов и г – жа Искра Гиздова – общински съветници влизат на 
заседание на ОбС в 9:45 ч. 

             Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на 
решенията”: Комисията по „Контрол на решенията” разгледа тази точка от 
дневния ред и предлага на ОбС да бъде приета. 
 
         Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г 
– жа Таня Андреева – Административен секретар. 
       Г –жа Таня Андреева – Административен секретар: Общинския поземлен фонд  
включва земеделска земя, която не принадлежи на граждани, юридически лица или 
държавата  и е възстановена на общината по реда на Закона за собствеността и 
ползването на земеделска земя  и правилника  за приложението му, както и земя 
придобита по чл., 19 от ЗСПЗЗ ,разпределена по землища в приложената по долу 
таблица както следва: 
 
№ 
по 
ред 

Землище Ниви 
/ дка/ 

Мери и 
пасища 

/ дка/ 

Ливади 
/дка/ 

Гори 
/дка/ 

Лозя 
и 

др.трайни 
/дка/ 

Земи по 
чл.19 

1 Хайредин 1800,336 3430,642 124,340 1205,126 136,488 30,812 
2 Михайлово 801,632 2177,758 -  207,206 53,789 
3 Манастирище 1,096 1586,283 138,341 167,042 96,927 32,265 
4 Рогозен 869,094 4321,913 257,17 526,394 128,690  
5 Бързина 152,356 2416,571   15,608  
6 Ботево - 95,819  183,790 9,530  
 Общо: 3624,514 14028,986 519,851 2082,352 594,449 116,866 
 
С извършване  на оземлението на безимотните и малоимотни граждани от 
общината, от общинския поземлен фонд за оземляване по населени места е дадена 
земя както следва: Хайредин – 14,460 дка; Михайлово – 15,000 дка,Манастирище – 
14,566 дка и Рогозен – 125,716 дка  или общо за общината 169,744 дка  за годишен 
наем в размер на 1416,84 лв. След проведени три търга с явно наддаване е отдадена 
под наем общинска земя за срок от четири стопански години по землища както 
следва: 

1414,341 дка за землище Хайредин  
700,840 дка за землище Рогозен 
152,356 дка за землище Бързина 
287,548 дка за землище Михайлово или общо за общината – 2555,085 дка. 

Разликата между наличната и отдадената под наем общинска земя   в размер на 
1069,429 дка  е земя,която практически неможе да се обработва . В землище 
Хайредин имот № 286003 нива от 281,812 е пасище,мера разположено от дигата до 
р.Огоста  и от моста на север до завоя на реката,останалите 104,183 дка са 
маломерни парчета „Около село” ,които са необработваеми повече от две години и 
въпреки,че са обявени по реда на ЗСПЗЗ,към тях няма проявен интерес. От 
общинската земя в землище Михайлово реално се обработват 300 дка ,останалите 
имоти,които по нтп се водят ниви са –старо корито на 
р.Огоста,язовир,водоеми,камъни и пясъци  и др. Наемът от общинската земя се 
събира ежегодно.За 2010 е събран  наем в размер на 120528 лв.До март 2011 – 
състоянието е следното: При план 84820 лв. за първото тримесечие са постъпили 
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8529 лв. предимно от наем пасища.Наемът  за обработваемата общинска земя ще 
постъпи последното тримесечие при приключване на  стопанската година. С решение 
353/17.09.2010 г.  са приети условията за отдаване под наем на общинските мери и 
пасища. 

                  През 2010 резултата от отдаването им е следният: 

 
 
Събраният наем в размер на 9152 лв. е отразен в сумата от наем общинска 
земя,която е сумарна.С решение № 422 Общински съвет Хайредин е взел решение за 
провеждане на търг за отдаване под наем на общински мери и пасища,останали 
свободни след задоволяване искането на земеделските производители в общината.До 
обявяване на търга са отдадени под наем общински пасища по населени места както 
следва:Хайредин – 736,949 дка,Михайлово – 249,14 дка,Рогозен – 443 дка,Манастирище 
– 5 дка. Тревожен е въпроса за стопанисване на наетите пасища в село 
Михайлово,откъдето постъпиха сигнали  за неправомерно разораване. Кмета на 
Общината е отправил предупредителни писма до всички наематели  за привеждане 
пасищата в състояние отговарящо на предназначението им. Със земите от 
остатъчния фонд  с решение № 400/28.01.2011 г. на Общински съвет Хайредин е 
извършено обезщетение на наследниците на Страхил Кръстев Василев и Мита 
Влъчкова Василева ,след обезщетението са останали земи по чл.19 по землища както 
следва: Манастирище -27,002 дка; Михайлово – 43,817 дка; Хайредин -
10,969.Предстои актуване на имотите на основание чл.45 г от ППЗСПЗЗ,след 
изтичане на законоустановения срок.  През 2010 г. ОбС е приел решение за продажба  
на имот 039045 нива от 7.727 дка в землището на с.Рогозен,чрез публичен търг с явно 
наддаване. Имота е продаден  на  Петя  Николаева Ницковска  за сумата от 4877.29 
лв. 

Община:Хайредин   Област:Враца 

№ по 
ред 

Населено 
място EKATTE 

Площ на 
ливадите, 
мерите и 
пасищата 
(вкл. и по 
чл.19 от 
ЗСПЗЗ), 
 
собственост 
на 
общините  

Площи с ливади, мери и пасища (вкл. и по чл.19 от 
ЗСПЗЗ),  отдадени от общините за ползване през 2010 
год. 

за 
индивидуално 
ползване от 
стопанства 

за колективна паша на животните 

дка дка дка брой животни 
01 02 03 04 05 06 07 
1 Хайредин 77102 3430,642 1190.549 2240.093 1408 
2 Михайлово  48492 2177,758 90.00 2087,758 1007 
3 Манастирище  47010 1586.283 140.00 1446.283 986 
4 Рогозен  62815 4321.913 410.00 3911.913 1686 
5 Бързина 07497 2416,571 0 2416,571 1373 
6 Ботево 05846 95,819 0 95,819 118 
Общо:      14028,986 1830.549  12198.437     6578 
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          Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 
останалите общински съветници.  
              Г – н Петър Попов – общински съветник: Тази тема много често занимава 
ОбС, това е нормално, но не е нормално да сме на това стъпало. Имам чувството, че 
всяка година ни се поднася едно и също, няма никакво развитие. Нека да се видят 
решенията на ОбС на миналата сесия и се проследи, този проблем не е обхванат 
цялостно. Не знам до кога ще се вземат решения, за да седят в миналото, по този 
начин само се отчита дейност.  
              По тази точка отношение взеха и  г – н Будьони Замфиров и г – н Ангел 
Стефанов – общински съветници.  
             На този въпрос отговори и г – н В. Александров – Председател на ОбС: от 
досега взетите решения на ОбС е видно, че през тази година сме постигнали най – 
добри резултати по отношение на управлението на ОПФ, като посочи, че през 2008 г., 
от същата земя сме получили едва 40% приходи през 209 – 60%, а 2009 – нараства 
много, като за 2010 г., сме увеличили значително много като е достигната сумата от 
сто и двадесет хиляди лева. Така, че смея да Ви отговоря на въпроса, че ние ежегодно 
подобряване дейността по отношение на ОПФ. Що се касае до проблемите с 
пътищата и разораването на част от пасищата ОбА следва да предприеме мерки. И 
нещо друго, когато се възстановяваше ОПФ, някой площи са възстановени като ниви 
а не като пасища мера, тъй като никого не са били ниви и тогавашното ръководство 
на общината просто не е настоявало да се възстановят като пасища – мера пред 
създадената тогава комисия и отговорност за това носи ръководството управлявало 
през онова време. 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС, след като нямаше други предложения 
и допълнения към тази точка от дневния ред я постави на гласуване и съвета взе 
 

РЕШЕНИЕ 
№ 426 

1.ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и чл., 5, ал. 1 т., 21 от Правилника за 
организация и дейността на ОбС приема информацията за състоянието, стопанисването 
и управлението на земите от ОПФ за 2010 г. 
2. ОбС Хайредин, възлага на ОбА да предприеме мерки за изясняване на проблемите за 
използване на необработваемите площи/ силно наклонени, дъна на язовири и 
каменисти/ отразени в информацията на ОбА за състоянието и управлението на ОПФ, 
състоянието на полските пътища, разораните пасища и мери на територията на 
общината. 
                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  7 

“ПРОТИВ”     -  НЯМА 
“ВЪЗД.СЕ” -               5 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
Г – н Будьони Замфиров – отсъства от залата! 

 
По т. 2 от дневния ред:  Отчет за работата на Народните читалища  
                                           функциониращи на територията на общината за 2010 г.,  
                                           на Народно читалище „Просвета 1925” с. Рогозен, Народно  
                                           читалище „Просвета – 1909” Хайредин, Народно читалище  
                                          „Съзнание 1912” с. Михайлово и Народно читалище 
                                          „Светлина – 1928” с. Манастирище. 
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                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 
на Председателите на Постоянните  комисии при ОбС. 
                Г – н Цветомир Кръстев – Секретар на ПК по „ БиФ: Отчетите на 
читалищата бяха разгледани в ПК и предлагаме да бъдат приети. 
                Г –н Петър Кременски – Председател на ПК по „ ТСУ”: На комисията по 
Териториално и селищно устройство, бяха разгледани отчетите на читалищата, 
като възникнаха някои допълнителни въпроси, относно приходната и разходната 
част на  читалището в с. Манастирище. ПК предлага на ОбС да бъде приета точка 
втора от дневния ред. 
                Г –жа Нино Братанов – Председател на ПК по „ Социални дейности” и г 
– жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „Контрол на решенията” също 
потвърдиха, че предлагат на ОбС отчетите на читалищата да бъдат приети. 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 
останалите общински съветници, които не пожелаха да вземат отношение по тази 
точка от дневния ред.  
              След станалите изказвания от Председателите на ПК г – н В. Александров 
– Председател на ОбС подложи точка втора от дневния ред отчет на 
читалищата функциониращи на територията на община Хайредин на гласуване и 
съвета взе 

РЕШЕНИЕ 
№ 427 

1.ОбС Хайредин на основание ЗМСМА, Правилника за организация и дейността 
на ОбС и ЗНЧ приема отчетите за дейността на Народно читалище „Просвета 
1925” с. Рогозен, Народно читалище „Просвета – 1909” Хайредин, Народно 
читалище „Съзнание 1912” с. Михайлово и Народно читалище” Светлина – 1928” 
с. Манастирище. 

 
ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  12  

“ПРОТИВ”     -  НЯМА 
                                                          “ВЪЗД.СЕ” -               1           

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

 
По т. 3 от дневния ред: Годишен оперативен план за изпълнение на Общинската  
                                          стратегия за развитие на социалните услуги за деца и  
                                          възрастни 2011 г., в община Хайредин. 
 
                  Г – н Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави 
думата на председателите на ПК. 
                  Г – н Нино Братанов – Председател на ПК по „Социални дейности”: 
Годишният оперативен план за изпълнение на Общинската стратегия за развитие на 
социалните услуги за деца и възрастни 2011 г., бе разгледан и приет на комисията и 
предлагаме на ОбС Хайредин също да го подкрепи. 
                  Г – н Цветомир Кръстев – Секретар на ПК по „БиФ”: Също предложи на 
ОбС точка трета от дневния ред да бъде приета. 
                 Г – н Петър Кременски – Председател на ПК по”ТСУ”: Тази точка от 
дневния ред се разгледа и обсъди на ПК по „ТСУ”, но възникнаха някои въпроси 
относно здравния медиатор в с. Михайлово. Като предложение за решение комисията 
предлага годишния оперативен план за изпълнение на Общинската стратегия за 
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развитие на социалните услуги за деца и възрастни 2011 г., в община Хайредин да бъде 
приет. 
                Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по”Контрол на 
решенията”: Също предложи на ОбС тази точка да бъде приета. 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 
на вносителя на тази точка от дневния ред г – жа Ирина Николова Цонова. 
              Г – жа Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности”: 
На територията на  община  Хайредин към месец април, 2011 г. има един  брой 
специализирана институция: Дом за  стари хора в с. Хайредин. Капацитет – 90 
ползватели. Продължава  подобряването на резидентната грижа, чрез реформиране на 
специализираната институция за стари хора – подобряване качеството на грижата. 
Освен битовите и здравните грижи тук е необходимо да се предоставят и възможности 
за домашен интериор и повече самостоятелност на живеещите в дома. Социални 
услуги за хората  в общността. В общината са развити предимно услуги в общността 
за възрастни – традиционно действащите Домашен социален патронаж и новите 
услуги: Домашен помощник, Социален асистент и Личен асистент.  На територията на 
общината функционира Домашен социален патронаж под формата на  общинско 
предприятие. Домашният социален патронаж доставя храна. Капацитетът на домашния 
социален патронаж е 90 потребители, които се обслужват от 9 души персонал. Като 
форми на социални услуги, в които лица с умствена изостаналост водят независим 
начин на живот, подпомогнати от професионалисти, в процес на изграждане е 
Защитено жилище за лица с умствена изостаналост, с.Манастирище. Капацитет – 8, с 
екип от 5   професионалисти. Оптимизиране на дейностите на сега съществуващият 
ЦОП в гр. Козлодуй. Преките дейности на ЦОП включват превенция на изоставянето 
на деца на ранна и по-късна възраст, превенция на отклоняващото се поведение, 
насилието, подкрепа и консултиране на рисковите групи – деца и семейства. ЦОП в 
гр.Козлодуй, с капацитет 30 и разширяване на същия до 35 места, с териториален 
обхват  община Хайредин. Разширяването се налага поради необходимостта от 
включване като филиал на ЦОП  за община Хайредин, с допълнителен  брой места – 
5бр. Предполагаем брой ползватели на година – 140 броя.  Включване  на здравните 
медиатори  в работата по превенция на изоставянето на деца от ромската общност  – 
както новородени, така и деца на по-късна възраст. Здравните медиатори изпълняват 
специфични задачи. Същевременно е необходимо да се развие техния потенциал за 
включване в работата по превенция на изоставянето и неглижирането на деца от 
ромската общност.  Продължаване на дейностите на здравния медиатор, работещ в с. 
Михайлово.Доразвиване на уменията му за дейности по преодоляването на здравни 
проблеми сред неравностойните групи в обществото и посредничество за мотивиране 
на обучението, и преквалификацията на безработните и социално слаби лица. 
Осигуряване на базисно обучение на здравния медиатор, последващи консултации, 
обучение чрез практика. Необходимо е  да се търси по-нататъшно преструктуриране на 
общинските разходи, като се има предвид застаряващото население и обезлюдяването 
на райони, особено в малките общини, както и икономическата миграция на част от 
населението. Тук въпросът не трябва да се свежда до даване на по-голям приоритет на 
разходите за социални услуги, а да по-голяма балансираност на всички разходи, с които 
трябва да се осигури подходяща икономически ефективна и социално приемлива среда 
за живеене, като не се допуска пълно обезлюдяване на иначе умиращи вече населени 
места, които в бъдеще ще трябва наново да се усвояват.  И не на последно място, стои 
въпросът за капиталовите разходи. Те засега заемат най-малка част от всички 
бюджетни разходи в общината. Очевидно е, че за дългосрочно решаване на общинските 
проблеми, в т.ч. на социалните с такъв дял на капиталовложенията трудно може да се 
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говори. Защото общият анализ на ситуацията показва, че в много случаи трябва да се 
създаде нова среда, а не толкова да се поддържа съществуваща. 
               Г- н В. Александров предостави думата на общинските съветници за 
предложения и становища. 
               Г – н Петър Попов – общински съветник: Въпросът ме е, вярно ли е, че 
съществува комисия на територията на община Хайредин с Председател г – жа 
Кожухарова? И ако е вярно каква е тази комисия? 
               На въпросът на г – н Петър Попов г – жа Ирина Николова Цонова отговори, че 
не е запозната с този въпрос и не знае за каква комисия става дума. 
              След станалите разисквания по тази точка от дневния ред г – н В. 
Александров – Председател на ОбС Хайредин постави трета точка -  годишен 
оперативен план за изпълнение на Общинската стратегия за развитие на 
социалните услуги за деца и възрастни 2011 г., в община Хайредин на гласуване и 
съвета взе 

РЕШЕНИЕ 
№ 428 

1. ОбС Хайредин на основание ЗМСМА, чл., 5, ал., 1 т., 12 от Правилника за 
организация и дейността на ОбС приема годишния  оперативен план за 
изпълнение  на Общинската стратегия за развитие на социалните услуги за деца и  
 възрастни 2011 г., в община Хайредин. 
 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  10  
“ПРОТИВ”     -  НЯМА 

                                                          “ВЪЗД.СЕ” -               2           
РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

Г – н Цветомир Кръстев – общински съветник – отсъства! 
 
По т.4 от дневния ред:   Докладни 
                                    4.1 Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  
                                    Хайредин, относно: Актуализация на бюджета на Община  
                                    Хайредин за 2011 г., за капиталовите разходи на основание  
                                    чл., 10, ал. 1 от ЗДБРБ и чл., 8, ал. 1 от ПМС № 334/29.12.2010 г. 
 
              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 
на Председателите на ПК. 
               Г – н Цветомир Кръстев – Секретар на ПК по”БиФ”: Докладната от 
Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, бе обсъдена и приета на ПК и 
предлагаме на ОбС също да бъде подкрепена. 
               Г – н Нино Братанов – Председател на ПК по „Социални дейности”, г – 
жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „Контрол на решенията” и г – н 
Петър Кременски – Председател на ПК по „ТСУ”, също единодушно подкрепиха 
докладната относно, актуализация на бюджета на Община  Хайредин за 2011 г., 
за капиталовите разходи на основание  чл., 10, ал. 1 от ЗДБРБ и чл., 8, ал. 1 от 
ПМС № 334/29.12.2010 г. 
 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 
на г – н В. Петров – гл. счетоводител при община Хайредин. 
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               Г – н В. Петров – гл. счетоводител:  В изпълнение разпоредбите на чл. 10 ал. 
1 от ЗДБРБ за 2011 г. и чл. 8 ал. 2 от ПМС № 334 / 29.12.2010 г. за изпълнение на 
ЗДБРБ за 2011 г.  Актуализация на Бюджет 2011,  както следва: 
План –приходна част –  По § 13-04 –Приходи от данък придобиване на имущества по 
възмезден начин - увеличение с 5600 лв. Инвестиционна програма – По § 51-00 Обект 
„Ремонт на клуб на пенсионера с. Михайлово” било 4000 лв. става 9600 лв. ( 4000 лв. от 
местни приходи продажба на активи и 5600 лв. от целева субсидия Републикански 
бюджет) По § 52-00 – Обект „Закупуване климатици 4 броя” – 5600 лв. (било източник 
целева субсидия РБ, става източник местни приходи). 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин след като нямаше 
други изказвания по тази точка от дневния ред постави докладната на гласуване и 
съвета взе 

РЕШЕНИЕ 
№ 429 

 
1.ОбС  Хайредин, на основание чл., 21, ал. 1 от ЗМСМА, чл., 5, ал. 1, т. 5 от 
Правилника за организация и дейността на ОбС, чл., 10, ал. 1 от ЗДБРБ, чл., 8, ал., 
2 от ПМС № 334/29.12.2010 г., и писмо № 08 – 00- 525/06.04.2011 г., на МФ приема 
докладната на кмета на общината и актуализира бюджета на общината за 2011 г., 
в направление капиталови разходи както следва: 

 
1.1 По § 13-04 –Приходи от данък придобиване на имущества по възмезден начин - 

увеличение с 5600 лв. Инвестиционна програма 
1.2  По § 51-00 Обект „Ремонт на клуб на пенсионера с. Михайлово” било 4000 лв. 

става 9600 лв. ( 4000 лв. от местни приходи продажба на активи и 5600 лв. от 
целева субсидия Републикански бюджет). 

 
1.3 По § 52-00 – Обект „Закупуване климатици 4 броя” – 5600 лв. (било източник 

целева субсидия РБ, става източник местни приходи). 
 
 
ПРИЛОЖЕНИЕ: АКТУАЛИЗИРАНА ИНВЕСТИЦИОННА ПРОГРАМА 2011 Г.                                          

 
Инвестиционна програма 2011  

НА ОБЩИНА ХАЙРЕДИН, ОБЛ. ВРАЦА  
        

№ 
по 
ред 

описание 
от 

преходен 
остатък 

2010 

капиталови 
разходи от 

местни 
приходи 

продажба 
на активи 

капитал
ови 

разходи 
от 

местни 
приходи 

капитало
ви р-ди 

субсидия 
2011 

общо източник на 
финансиране 

1 
Закупуване на 
зъболекарски стол       2000 2000 

целева субсидия 
Републикански бюджет 

2 

Закупуване на 
специализиран 
лекотоварен 
автомобил       9000 9000 

целева субсидия 
Републикански бюджет 

3 
Закупуване на помпа 
за специализиран       4000 4000 

целева субсидия 
Републикански бюджет 
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автомобил 

4 

Закупуване на 
специализиран лек 
автомобил за ДСП       2500 2500 

целева субсидия 
Републикански бюджет 

5 

Ремонт на Клуб на 
пенсионера с. 
Михайлово   4000   5600 9600 

4000 лв от продажба на 
общинска земя - 
изпълнението на обекта 
ще се извърши след 
осигурен финансов 
ресурс от продажбата                                      
5600 лв. от целева 
субсидия Републикански 
бюджет 

6 
Закупуване на 4 броя 
климатици     5600   5600 от местни приходи 

7 

Разплащане по 
изготвяне на 
Комплексен доклад за 
канализация и 
пречиствателна 
станция Хайредин по 
договор с ОП "Околна 
среда" № 58131-125-
125/2008 г.       8000 8000 

целева субсидия 
Републикански бюджет 

8 

Рехабилитация на 
общинска пътна мрежа  
- участък Хайредин - 
Ботево - Липница       27000 27000 

целева субсидия 
Републикански бюджет 

9 

Рехабилитация на 
общинска пътна мрежа   
- участък Бързина - 
Рогозен       27200 27200 

целева субсидия 
Републикански бюджет 

10 

Строителен надзор за 
обект "Реконструция 
на хранителен 
водопровод" с. 
Хайредин   13000     13000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

11 

СМР за обект "Център 
за обществена 
подкрепа" с. Хайредин    5125     5125 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

12 

Изграждане на 
Общински пазар с. 
Рогозен   10000     10000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

13 
Ремонт на улична 
мрежа с. Бързина   10000     10000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 
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14 

Проектна 
документация за 
укрепване на подпорна 
стена Язовир Бързина 4877 2075     6952 

преходен остатък 2010 г. 
от продажба на 
общинска земя и 
предстояща продажба 
на общинска земя - 
изпълнението на обекта 
ще се извърши след 
осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

15 
Ремонт на улична 
мрежа с. Манастирище    11000     11000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

16 

Проект за ремонт на 
четвъртокласна 
общинска пътна мрежа   12000     12000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

17 

Проект за Ремонт 
водопровод с. 
Михайлово   6000     6000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

18 

Проект за защитна 
стена река Огоста 
с.Хайредин   4000     4000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

19 

Идеен и работен 
проект за 
водопроводна мрежа 
с.Рогозен   6000     6000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

20 
Лизингова вноска 
микробус      7000   7000 от местни приходи 

21 
Ремонт ОДЗ филиал 
Михайлово   6000     6000 

продажба на общинска 
земя - изпълнението на 
обекта ще се извърши 
след осигурен финансов 
ресурс от продажбата 

  Всичко: 4877 89200 12600 85300 191977   
 
 

                                                    ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  7  
“ПРОТИВ”     -          4 

                                                          “ВЪЗД.СЕ” -               2           
РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 
По т. 5 от дневния ред:  Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и   
                                            погребение на   социално слаби граждани от общината за  
                                            месец  април  на  2011 г. 
 
                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 
Хайредин предостави думата на г – н Нино Атанасов Братанов  –  Председател на  
 ПК по „ Социални дейности”. 
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                Г – н Нино Атанасов Братанов  - Председат ел на ПК по « Социални 
дейност и»  прочет е одобренит е молби  на социално слаби граж дани от  общинат а 
за лечение и погребение от  ПК за месец  април  2011 г. 
 
- Иванка Маринова Кузева – от  с. Манаст ирище, ПК по «Социални дейност и» 
предлага на ОбС Хайредин да бъде одобрена сумат а в размер на 40.00 лвд.; 
- Михайл Рахилов Димит ров – от  с. Манаст ирище, ПК по «Социални дейност и» 
предлага на ОбС Хайредин да бъде одобрена сумат а в размер на 40.00 лв.; 
- Иванка Василева Сойт арска – от  с. Манаст ирище, ПК по «Социални дейност и» 
предлага на ОбС Хайредин да бъде одобрена сумат а  в размер на 40.00 лв.; 
- Върбан Иванов Върбанов – от  с. Манаст ирище, ПК по «Социални дейност и» 
предлага на ОбС да бъде одобрена сумат а в размер на 40.00 лв.; 
- Йовка Павлова Тодорова – от  с. Манаст ирище ПК по « Социални дейност и» предлага 
на ОбС Хайредин да бъде одобрена сумат а в размер на 60.00 лв., за подпомагане 
лечениет о на дет е. 
 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи  общински съвет Хайредин да 
гласува така предложените и одобрени молби от ПК по „Социални дейности” и съвета 
взе  

РЕШЕНИЕ 
№ 430 

1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «Социални дейности» молби за 
помощи на социално слаби граждани от общината за месец   април  на  2011 г, както 
следва: 
 
- Иванка Маринова Кузева – от  с. Манаст ирище,  ОбС Хайредин  одобрява  сумат а 
в размер на 40.00 лвд.; 
- Михайл Рахилов Димит ров – от  с. Манаст ирище,  ОбС Хайредин  одобрява 
сумат а в размер на 40.00 лв.; 
- Иванка Василева Сойт арска – от  с. Манаст ирище,  ОбС Хайредин одобрява 
сумат а  в размер на 40.00 лв.; 
- Върбан Иванов Върбанов – от  с. Манаст ирище,  ОбС Хайредин  одобрява  сумат а 
в размер на 40.00 лв.; 
- Йовка Павлова Тодорова – от  с. Манаст ирище ОбС Хайредин  одобрява  сумат а в 
размер на 60.00 лв., за подпомагане лечениет о на дет е. 
 
                                                    ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  12  

“ПРОТИВ”     -          НЯМА 
                                                          “ВЪЗД.СЕ” -               1           

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 
 

По т. 6 от дневния ред:  Предложение за попълване на комисията по „Конфликт на  
                                           интереси” от г – жа Галина Здравкова – общински       
                                           съветник и Председател на ПК по „Контрол на    
                                           решенията” при ОбС Хайредин. 
 
 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин напомни на 
общинските съветници, че след като г – н Румен Христов – общински съветник и  член 
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на комисията по „ Конфликт на интереси” си подаде  писмено оставката и помоли на 
негово място  да бъде избран друг е необходимо да бъде взето решение. 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин:  Попита има ли 
предложения от групата на г – жа Искра Гиздова – от ЗНС от която е и г – н Румен 
Христов, след като нямаше желаещи г – н Александров, се обърна към групата от 
ВМРО от която също получи отрицателен отговор.  
              Предложение направи г – н Петър Кременски – общински съветник и 
Председател на ПК по „ТСУ” да бъде избран за член на комисията г – н Нино 
Братанов – общински съветник и Председател на ПК по „ Социални дейности”.  
              Г – н В. Александров -  Председател на ОбС Хайредин постави това 
предложение на гласуване и ОбС гласува така: 
 
                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  7 /В. Александров, Бл. Божков,  
                                                                                             П. Кременски, Г. Здравкова,  
                                                                                             Братанов, Стефанов, Цв. Кръстев/ 

“ПРОТИВ”     -          НЯМА 
                                                          “ВЪЗД.СЕ” -               6           

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
Г – н Нино Братанов – общински съветник е избран за член на комисията по 

„Конфликт на интереси”. 
 

По т. 7 от дневния ред: Питания, изказвания и предложения на граждани. 
 
                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави на 
вниманието на общинските съветници протокол от извършената проверка от страна 
на Кмета на Община Хайредин по искане на група общински съветници, да се извърши 
проверка на дейността на г – н Цветомир Кръстев – като Управител на ДСХ с. 
Хайреди, като попита” дали сега да се разглежда този Протокол, или като се 
произнесе ПК по „ Конфликт на интереси”, която вече попълнихме?. 
 
                Общинските съветници – вносители, обявиха, че предлагат да се 
разглеждат материалите след като се произнесе ПК по „ Конфликт на интереси”, 
тъй като се отнася за един  и същ  въпрос. 
               
              Г – жа Искра Гиздова – общински съветник: На заседанието през месец 
март 2011 г., в дневния ред бе включена докладна с вносител: Радослав Стойков – 
Кмет на Община Хайредин относно: Изпълнение Решение № 417 от Протокол № 
43/11.03.2011 г.  и предложение за начина на извършване на основен ремонт на СОУ 
„Васил Воденичарски” с. Хайредин в периода 01.07.2011 – 01.09.2011 г., до момента не 
е направено такова! 
    
              Г – н В. Александров: Не е внесено от страна на Кмета на Община Хайредин 
такова предложение, но  ние приехме при утвърждаване на Бюджета на общината за 
2011 г., да се актуализира бюджета на полугодието с двадесет и пет хиляди лева за 
частичен ремонт на СОУ „Васил Воденичарски” с. Хайредин.  
 
              Г – н Петър Попов – общински съветник: Държа да бъде даден отговор – 
има ли комисия с Председател г – жа Кожухарова на територията на Община 
Хайредин и каква е тази комисия? 
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               Г – н В. Александров – Председател на ОбС: Съгласна Правилника за 
организация и дейността на ОбС, този въпрос ще бъде поставен на Кмета на Община 
Хайредин и той ще даде отговор на следващото заседание на ОбС през месец май 
2011г. 
 
              Г – н Георги Кръстев – общински съветник: Въпросът ми е ще има ли среща 
в четвъртък с областният управител в Община Хайредин, и ако има защо не е 
разгласено и не е стигнало да знанието на гражданите? 
 
             Г – жа Таня Андреева – Административен  секретар на Община Хайредин, 
поясни, че такава среща ще има, която ще се проведе  в заседателната зала на 
община Хайредин, като са разлепени съобщения в селото. 
 
 
 

           Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 10.59 ч. 
 

 
 
 
 
 
 

Техн. сътрудник:………………...                          ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 
                              / Д. Димитрова /                         ОбС-Хайредин    / В.Александров/  
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